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De raad van de gemeente Huizen 
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1276 KB Huizen 

Onderwerp: Beantwoording vragen CDA Uw brief van : 11 september 2018 Nummer : Z.066227 
over subsidieregeling VWS tbv 

sportverenigingen 
Ons kenmerk : ontils Toestel nr : 4 42 

Huizen : 2 0 SEP. 2018 

Geachte leden van de raad, 

Uw kenmerk Bijlagen 

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden. 

Op 11 september 2018 ontvingen wij een brief met vragen van de heer Woudsma van de CDA-fractie 
Huizen, zoals bedoeld in artikel 47 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad. In deze brief worden vragen gesteld over de nieuwe subsidieregeling voor 
sportverenigingen van het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, die op 1 januari 2019 van 
kracht wordt. Hieronder treft u de vragen en de antwoorden aan. 

1. Is het college bekend met deze subsidieregeling van de minister van VVVS voor bouw en onderhoud 

van sportaccommodaties en de aanschaf van sportmaterialen ter hoogte van E 87 miljoen? 

Antwoord: Het college is bekend met deze subsidieregeling. Wij zijn zowel over de aankondiging als over 

de inwerkingtreding van de regeling geïnformeerd door de Vereniging Sport en Gemeenten (VSG) en 

Stichting Waarborgfonds Sport (SWS). 

Behalve een subsidieregeling voor sportverenigingen komt er per 1 januari 2019 ook een 

subsidieregeling voor gemeenten (Regeling specifieke uitkering stimulering). Deze regeling bevat regels 

voor de subsidiëring van gemeentelijke uitgaven aan sport. Dit is het gevolg van de wijziging van het 

sportbesluit, waardoor sport per 1 januari grotendeels vrijgesteld is van btw. Dat betekent dat de btw 

op sport voor het overgrote deel niet meer compensabel of fiscaal verrekenbaar is. Genoemde regeling 

is ingesteld om dit nadeel te compenseren. Gemeenten moeten vóór 1 december a.s. een aanvraag 

indienen om in 2019 voor subsidie in aanmerking te komen. Op dit moment is het wachten op per 

medio september toegezegde informatie aan gemeenten met betrekking tot de aanvraag. Vervolgens 

zal een op de regeling betrekking hebbende begroting voor 2019 moeten worden opgesteld en zal in 

2020 verantwoording moeten worden afgelegd voor de afrekening. De komende maanden zal er dan 

ook nog veel moeten gebeuren om eerst de kennis op te doen en vervolgens uit te werken naar een 

aanvraag en mogelijke doorwerking in de subsidiestromen binnen sport. 
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2. Is het college bereid deze subsidieregeling actief onder de aandacht te brengen bij de 

sportverenigingen in Huizen? 

Antwoord: Het college zal de subsidieregeling zeker actief bij het Sport Platform Huizen (SPH) en de 

verenigingen onder de aandacht brengen. Het wachten is echter op de precieze uitwerking van de 

regeling, omdat het kabinet de verruiming van de btw-vrijstelling (en dus de subsidieregelingen die 

daarop betrekking hebben) wil opnemen in het Belastingplan 2019, dat op Prinsjesdag openbaar is 

gemaakt. De tweede en eerste kamer moeten nog akkoord gaan met de wijziging. De vragen die bij het 

college leven (bijvoorbeeld over het `stapelen' van subsidies) zijn overigens bekend bij de Dienst 

Uitvoering Subsidies aan Instellingen (DUS-l) https://www. dus-i. nl/subsidies/stimulering-bouw-en-

onderhoud-sportaccommodaties en Stichting Waarborgfonds Sport. 

3. Zo ja, is het college bereid dit met spoed te doen. Dit temeer in de regeling de volgende zinsnede is 

opgenomen: Het uit hoofde van het subsidieplafond beschikbare bedrag wordt verdeeld op volgorde 
van binnenkomst van aanvragen' (artikel 7 lid 2). 

Antwoord: Dit gebeurt al bij de diverse verenigingen die nu willen investeren in hun accommodatie 

(zoals bijvoorbeeld in LED-verlichting), waarbij wordt aangegeven dat er nog veel vragen zijn over de 

uitwerking van de regeling. Daarnaast wordt tijdens de najaarsbijeenkomst van het Sport Platform 

Huizen eind oktober door de gemeente een gastspreker uitgenodigd die verenigingen over de gewijzigde 

regelgeving en de subsidieregeling gaat informeren. 

Beide subsidieregelingen zijn overigens als bijlagen gevoegd bij het raadsvoorstel 'Verzoek aanpassing 
verlichting BSV De Zuidvogels en instellen voorziening voor LED-verlichting sportverenigingen' dat op 
1 november a.s. in de gemeenteraad wordt behandeld. 
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Gebruik maken subsidie ministerie VWS 

Aan: 

Van: 

Betreft: 

Datum: 

Geacht college, 

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 

R. Woudsma, CDA-fractie gemeente Huizen 

Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van orde voor de vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad, betreffende het gebruik maken van de 

subsidieregeling die beschikbaar is gesteld door het ministerie Volksgezondheid, 

Welzijn en Sport. 

12 september 2018 

CDA Huizen is blij verrast dat er een nieuwe subsidieregeling van het Ministerie van Volksgezondheid, 

Welzijn en Sport (Staatscourant 2018, nr. 40859)1 is gekomen voor sportverenigingen. Deze regeling 

is goed nieuws voor al onze amateur-sportverenigingen. Met deze extra subsidie kunnen 

sportverenigingen investeren in hun accommodaties en/of voorzieningen. Deze regeling heeft als 

doel om sportaccommodaties te verduurzamen en toegankelijker te maken. CDA Huizen is immers 

groot voorstander van een duurzame samenleving. 

Graag zouden wij naar aanleiding van deze subsidieregeling van het college op de volgende vragen 

schriftelijke beantwoording willen ontvangen: 

1. Is het college bekend met deze subsidieregeling van de minister VWS voor bouw en 

onderhoud van sportaccommodaties en de aanschaf van sportmaterialen ter hoogte van €87 

miljoen? 

2. Is het college bereid deze subsidieregeling actief onder de aandacht te brengen bij de 

sportverenigingen in Huizen? Zo ja, is het college bereid dit met spoed te doen. Dit temeer in 

de regeling de volgende zinsnede is opgenomen: 'Het uit hoofde van het subsidieplafond 

beschikbare bedrag wordt verdeeld op volgorde van binnenkomst van aanvragen' (artikel 7 

lid 2). 

3. Ziet het college deze subsidieregeling als oplossing voor de sportverenigingen die de 

sportaccommodaties willen voorzien van LED-verlichting om de energiekosten te verlagen? 

Wij zien de antwoorden van het college graag tegemoet. 

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

Met vriendelijke groeten, 

Ruben Woudsma 

raadslid CDA Huizen 

Merino 22 

1273 JG Huizen 

t. 06-47310855 

w. http://www.cdahuizen.n1 en http://rubenwoudsma.n1/ 

1 Zie voor meer informatie deze link: https:fizoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2018-40859.htnni

Huizen 



Hak, Monique 

Van: Veenstra, Jan 

Verzonden: donderdag 20 september 2018 16:04 

CC: Hak, Monique; Honing, Joke 

Onderwerp: Beantwoording raadsvragen CDA over subsidieregeling sportverenigingen 

Bijlagen: Beantwoording raadsvragen CDA over subsidieregeling sportverenigingen.pdf 

Geachte raadsleden (lijstopvolgers in cc), 

Hierbij zend ik u de beantwoording door het college van de raadsvragen van de heer Woudsma (CDA) over 

subsidieregeling VWS voor sportverenigingen. 

De beantwoording zal onder agendapunt 5.6 aanvullend worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 27-9 

a.s.. Bij de behandeling van dat agendapunt kan de vragensteller en kunnen de overige raadsleden n.a.v. de 

beantwoording desgewenst aanvullende vragen stellen. 

Jan Veenstra (raadsgriffier) 
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